
 

Zápisnica 

napísaná z 2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ťapešove, 

ktoré sa konalo dňa 12. apríla  2023 v zasadačke Obecného úradu 

 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 

Neprítomný:  
Hostia: Mgr. Barbara Ončáková, Mgr. Zdenka Hradská, Mgr. Zuzana Slivčáková,  

Mgr. Denisa Kramarčíková 

     Starosta obce p. Pavol Bugaj, otvoril zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Ťapešove a 

oznámil, že bolo zvolané v zmysle §-u 13, ods.4, písm. a)  zák. 369/1990 Z.z. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov. 

     Ďalej konštatoval, že všetci poslanci OZ boli na toto zasadnutie pozvaní písomne a včas. 

Z celkového počtu 7 poslancov sú prítomní všetci 7. poslanci  -  zasadnutie OZ je uznášania 

schopné je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov (3,5) a viac ako 3/5 poslancov (4,2) 

 

 Program: 1. Otvorenie 

                   2. Kontrola uznesení 

                   3. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

                   4. Prejednanie žiadosti 

        5. Rôzne 

                   6. Diskusia              

                   7. Návrh na uznesenie                

                   8. Záver 

 

 Program OZ všetci prítomní poslanci schválili.  

 

2. Kontrola uznesení 

 

     Starosta obce p. Pavol Bugaj vykonal kontrolu plnenia uznesenia z predchádzajúcich  

zasadnuti OZ, ktoré sa konali dňa 14.12. 2022 a 8.3. 2023. 

 
 splnené uznesenia: 11 

 uznesenia v riešení:  58,59, 60, 8,9,10 

 uznesenia nepodliehajúce kontrole: 1,2,3,4,5,6 

 nesplnené uznesenia: - 
 

 

3. Voľba návrhovej komisie, overovateľov  zápisnice a zapisovateľa  

 

Starosta predložil na schválenie členov komisie, overovateľov a zapisovateľku v zložení: 

 
a/  návrhovú komisiu:  František Slivčák, Michal Stercula 

 

b/ overovateľov: Ľuboš Hurák, Lucia Huráková 

 

c/ zapisovateľku: Zuzana Kureková 

 

Poslanci OZ členov komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľku schválili. 

 



 

4. Prejedanie žiadostí  

 

 Na zasadnutí bolo udelené slovo hosťovi p. riaditeľke ZŠ, ktorá sa zúčastnila 

zasadnutia obecného zastupiteľstva z dôvodu, že starosta obce, jej dňa 12.4.2023, 

prikázal odstrániť z chodby v budove ZŠ sedačky, ktoré slúžia pre oddych detí počas 

prestávky. Sedačky p. riaditeľka získala sponzorským darom. Sú vyčistené, poťahy sa 

dajú vyprať.  

Starosta obce sa vyjadril,  že sedačky boli umiestnené v ZŠ, bez súhlasu zriaďovateľa,  

ZŠ spadá pod zriaďovateľskú pôsobnosť obce a keďže sedačky nie sú majetkom obce 

nemajú sa v budove nachádzať a ako štatutárny zástupca zodpovedá za prípadne škody 

na zdraví a majetku spôsobenú v tejto budove. Starosta požiadal p. riaditeľku, aby 

prevzala zodpovednosť  za prípadne škody vzniknuté  v priestore, kde sa sedačky 

nachádzajú, s čím p. riaditeľka súhlasila. 

Po vypočutí oboch zúčastnených poslanci uzatvorili debatu, tým, že p. Ončáková 

zavolá technika BOZP,  aby posúdil, či  uvedené sedačky  môžu ostať v budove, resp. 

či svojim umiestnením neporušujú protipožiarnu bezpečnosť a ochranu zdravia. 

 

 Poslanec Marek Jančiga oboznámil poslancov OZ zo zápisom stavebnej komisie,  

ktorá rieši žiadosť p. Boboňa o úpravu prístupovej cesty. P. Boboň súhlasí 

s vykopaním ryhy a osadením rúr na vlastné náklady. Stavebníci Michal Čajka 

a Martin Čajka sú ochotní sa finančne podielať na spolufinancovaní priepustu. 

Stavebná komisia telefonicky kontaktovala ešte vlastníkov pozemkov p. Antona 

Bakaľu, p. M. Bakaľu ,  do ktorých vlastníctva by sa zasahovalo. Tí, však navrhli 

osobné stretnutie. Stavebná komisia po stretnutí bude informovať obecné 

zastupiteľstvo o ďalších krokoch. 

 Poslanec Michal Stercula oboznámil poslancov OZ zo zápisom stavebnej komisie,  

ktorá rieši žiadosť p. Františka Huráka o vytýčenie cesty. Pán Škapec si dal vymerať 

hranice pozemkov, na základe ktorého zasahuje prístrešok do obecnej cesty. Navrhuje 

zámennú zmluvu, je ochotný zaplatiť vyhotovenie geometrického plánu a vyhotovenie 

zámennej zmluvy. Starosta konštatuje, že je značný nepomer v m2, ktoré by pri 

zámene p. Škapec zamenil s obcou. Komisia bude ďalej komunikovať s p. Škapcom, 

aby došlo k presnému zameraniu pozemkov a následne k uzatvoreniu zmluvy, ktorá 

bude pre obe strany uspokojivá. 

 Poslanec Michal Stercula poslancov OZ zo zápisom stavebnej komisie, ktorá riešila 

žiadosť p. Ferdinanda Laštíka o umiestnenie obrubníkov na obecnom pozemku 

a prekopanie cesty na osadenie šachty na obecnom pozemku. 

P. Laštík si osadí šachtu a prekope cesty na vlastné náklady a všetko uvedie do 

pôvodného stavu. Starosta  obce konštatuje, že nedovolí p. Laštíkovi osadiť šachtu na 

obecnom pozemku, z dôvodu neprehľadnej križovatky. Navrhuje, aby sa napojil na 

existujúcu zbernú šachtu, ktorá sa nachádza medzi rodinným domom p. Laštíka 

a p.Tvoríkovej Moniky,  na ktorej je uložené drevo pravdepodobne p. Klusa. Poslanci 

po tejto informácii od starostu žiadosť p. Laštíka neschválili. 

 Starosta obce prečítal poslancom OZ sťažnosť p. Jozefa Múdreho na Obec Ťapešovo, 

ktorá svojou činnosťou spôsobila narušenie hraníc pozemku č.p. C 528/2. Pri 

budovaní podkladu cestnej komunikácie na parcele E 1160/3 sa nedodržali hranice 

cestnej komunikácie a odvodňovacieho kanála a tým sa poškodila horná časť jeho 

pozemku. P. Múdry žiada, aby boli pozemky zamerané a odstránený štrkový násyp 

a pozemok bol upravený do pôvodného stavu.  Stavebná komisia zvolá zasadnutie, 

kde bude pozvaný p. Múdry, za účelom riešenia jeho sťažnosti. 

 



 

5. Rôzne 

Starosta obce požiadal poslancov OZ, aby sa vyjadrili do akých investičných plánov sa obec 

bude púšťať. 

 Je schválená dotácia  v rámci výzvy MAS Biela Orava poskytnutá 

z Pôdohospodárskej platobnej agentúry,  na vybudovanie  miestnej komunikácie v časti 

Mareckého pľac v sume 19 429,16 eur, kde je povinná  spoluúčasť obce v sume 2914 ,37 eur. 

Dodávateľom  stavby je na základe zmluvy o dielo,  firma Špeciálne cestné práce 

SLOVKOREKT, s.r.o. Liptovský Mikuláš v celkovej sume diela 35 796,60 eur. Obec doplatí 

z rozpočtu obce 16 367,74 eur 

 

 Je pripravená projektová dokumentácia na prístavbu školského zariadenia, s rozpočtom 

stavby vo výške 165 286, 64 eur. 
 

 Obec ma vo svojom vlastníctve pozemok vo výmere  700 m2, kde by mohol byť 

v budúcnosti zriadení zberný dvor v obci  

 

 Pracovníčka obce p. Kureková požiadala poslancov, aby sme si určili termíny akcií na 

rok 2023 a predbežný program týchto akcií. 

 

Po diskusii na tému akcií boli dohodnuté nasledovné termíny: 

30.4. 2023 o 15.00 hod. v KD- uvítanie detí do života- deti narodené v roku 2022  

14.5.2023 o 14. hod. v KD- deň matiek- program deti MŠ a ZŠ Ťapešovo, darček pre všetky 

matky v obci, budú roznášať poslanci OZ 

4.6.2023 v KD- MDD- premietanie rozprávok a občerstvenie pre deti 

2.7.2023 – ihrisko Ťapešovo – Deň obce-súťaž vo varení kotlíkového gulášu, pečenie 

palaciniek, kultúrny program, atrakcie pre deti, súťaže. Podrobnejšie o programe  a úlohách sa 

budú poslanci rozprávať na budúcom zasadnutí OZ, ktoré sa bude konať 21.6. 2023. 

December 2023- Mikuláš, ponuka bábkového divadla Lienka na Mikulášsky program 

s rozprávkou, p. Kureková zistí voľný termín v mesiaci december a rezervuje program. 

 

6. Diskusia  

 

V diskusií informoval starosta obce poslancov obecného zastupiteľstva : 

 

 o zadaní  zákazky na vypracovania žiadosti o dotáciu z Environmentálneho fondu 

firme OPŽP  SK. Uzávierka  je do 17.4. 2023. 

 O podaní žiadosti  o nenávratný finančný príspevok ,,Riešenie migračných výziev 

v obci Ťapešovo v sume 15 600 eur. 

 O podpísaní zmluvy s novým dodávateľom na vývoz smetných nádob Technické 

služby Dolný Kubín, bola dojednaná výhodnejšia cena aj napriek vývozu do 

Dolného Kubína 

 

V diskusii vystúpili poslanci: 

p. Hurák-  bolo by výhodne uložiť chráničku, keď sa bude kopať elektrická prípojka v časti 

Dolina cca 500 m 

 

Poslanci OZ sa dohodli, že ďalšie zastupiteľstvo sa bude konať 21.6.2023.  

 

 

  



 

7. Návrh na uznesenie 

 

Návrhová komisia predniesla návrh uznesenia z 2. zasadnutia obecného zastupiteľstva, 

ktorý bol všetkými prítomnými poslancami schválený.  

 

 

 

8. Záver 
 

Starosta obce  ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva poďakovaním za účasť 

a poďakoval všetkým poslancom za spoluprácu. 

  

 
návrhová komisia:  p. František Slivčák              ................................... 

 

                       p. Michal Stercula        .................................. 

      

overovatelia        p. Lucia Huráková                             ................................... 

 

                           p.Ľuboš  Hurák                          ................................... 

 

zapisovateľka :    Zuzana Kureková                  .................................          

           

                   

V Ťapešove, 12.4..2023 

 

 

 

 

 

Starosta obce zápisnicu podpísal, dňa 24.4.2023. 

 

 

  

 

 

                                                                                              Pavol Bugaj 

                                                                                             starosta obce 
                                                                                 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 


